

## **OHS General Policy**

German International School (GISAD) is committed to developing and implementing the Occupational Health and Safety Management System in various activities, operations and facilities, as well as assuring monitoring the system performance and improvement.

## The Occupational Health and Safety (OHS) General Policy for GISAD aims to:

- Comply with applicable local, federal, regional and international regulations, standards and best practices.
- Develop a framework for setting and reviewing ADEK OHSMS objectives and targets and ensure continual
- Identify potential hazards at work through regular risk assessments, risk-based inspections and periodic audit, and corrective actions to be applied accordingly.
- Protect and improve personnel health and safety at workplace.
- Prevent incidents, injuries and illnesses by identifying and managing risks at the workplace regularly.
- Ensure efficient implementation of the emergency procedures.
- Provide the required resources to comply with OHS requirements and ensure the best performance.
- Enhance staff health and wellbeing through providing proper welfare facilities.
- Ensure providing adequate OHS training and awareness programs to all employees to maximize their efficiency and productivity.
- Maintain continuous OHS Management System review, modification and improvement to effectiveness and sustainability.

This policy covers and includes personnel, visitors, stakeholders, contractors, subcontractors and facilities in GISAD

## السياسة العامة للسلامة و الصحة المهنية

إن المدرسة الالمانية الدولية أبوظبي ملتزمة بتطبيق و تطوير نظام السلامة و الصحة المهنية في جميع الأنشطة و العمليات و المنشآت بها و تضمن تطبيق و تطوير النظام و مراقبة الأداء و تحسينه بشكل مستمر.

## تهدف السياسة العامة للسلامة و الصحة المهنية لمدرسة الإلمانية الدولية أبو ظبي الي-:

- الالتزام بجميع القوانيين و التشريعات و أفضل الممارسات المحلية و الاقليمية و الدولية ذات العلاقة.
- وضع إطار لتحديد و مراجعة أهداف نظام السلامة و الصحة المهنية و ضمان عملية التحسين المستمر.
  - تحديد الأخطار المحتملة من خلال تقييم المخاطر و عمليات التفتيش و التنقيق ، و التأكد من تنفيذها.
    - حماية و تحسين صحة العاملين و ضمان سلامتهم في بيئة العمل.
  - تجنب وقوع الحوادث والإصابات و الأمراض المهنية عن طريق التقييم الدوري لمخاطر بيئة العمل.
    - التأكد من تنفيذ إجراءات الطوارئ و ضمان فاعليتها.
- الالتزام بتوفير الموارد المناسبة و المطلوبة للامتثال الكامل لمتطلبات السلامة و الصحة المهنية و تنفيذ الأدوار و المسؤوليات المنوطة بهم.
  - تعزيز صحة الموظفين ورفاههم من خلال توفير المرافق الخدمية المناسبة.
  - ضمان توفير البرامج التدريبية و التوعوية للعاملين لتمكينهم من أداء مهامهم بكفاءة عالية.
  - مراجعة نظام السلامة و الصحة المهنية بشكل دوري و إجراء التعديلات لتحسينه و فاعليته و استدامته

تشمل هذه السياسة جميع العاملين و الزوار و شركاء العمل و المقاولين و مقاولي الباطن و المنشآت في المدرسة الالمانية الدولية أبو ظبي

Prepared by: Muhammad Murtaza (OHS Officer)











